
/ v í . számú előterjesztés
Budapest Főváros X. kerület 
Kőbányai Önkormányzat 
Alpolgármestere

Előterjesztés 
a Képviselő-testület részére 

a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
felügyelőbizottságának 2022. évi tevékenységéről szóló beszámolójáról

I. Tartalmi összefoglaló

A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság (a továbbiakban: Társaság) felügyelöbizottsága elkészítette a 2022. évi tevékenységéről szóló beszámolóját. A felügyelöbizottság üléseinek a jegyzőkönyvei az előterjesztés 2-6. mellékleteit képezik. A 6. mellékletben 4. napirendi pontként szerepel a felügyelőbizottság beszámolója.A felügyelöbizottság 2022-ben öt alkalommal ülésezett az alábbiak szerint:
A felügyelőbizottság 
ülésének időpontja

Az ülésen tárgyalt témák

2022. március 3.

A Körösi Nonprofit Kft. 2021. évi pénzügyi gazdálkodása
A koronavírus-járvány társaságra gyakorolt gazdasági és egyéb hatásai
Tájékoztatás az Állami Számvevőszék vizsgálatáról

A felügyelöbizottság 2022. évi munkaterve
Egyebek

2022. április 12.

A Körösi Nonprofit Kft. 2021. évi szakmai és számviteli beszámolója
A Körösi Nonprofit Kft. 2021. évi könyvvizsgálói beszámolója
A Körösi Nonprofit Kft. 2022. évi üzleti terve
Györffy László ügyvezető önértékelése
Egyebek

2022. június 7.

Nyári rendezvények tervei
Tájékoztató a 2022.1. negyedévi bevételek és kiadások alakulásáról
Beszámoló a balatonlellei táborban elhelyezett Ukrajnából menekülök helyzetéről
Egyebek

2022. szeptember 27.

Beszámoló a nyári nagyrendezvényekről
Tájékoztató az őszi, téli nagy rendezvények terveiről
Beszámoló a Körösi Nonprofit Kft. 2022. első féléves gazdálkodásáról
Tájékoztatás a közmüszolgáltatók felé történő kiadások várható alakulásáról
Egyebek

2022, december 6.

Beszámoló a Körösi Nonprofit Kft. 2022. évi számviteli és pénzügyi helyzetéről
Beszámoló és összefoglaló a Körösi Nonprofit Kft. 2022. évi szakmai tevékenységéről
Beszámoló a Körösi Nonprofit Kft. 2022. évi reklám- és marketingtevékenységéről
Beszámoló a felügyelőbizottság 2022. évi munkájáról



A felügyelöbizottság a 2022. évi beszámolóját a 2022. december 6-ai ülésén megtárgyalta, a 64/2022. számú határozatával elfogadta, és Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzatnak mint alapítónak elfogadásra javasolja.
II. Döntési javaslatBudapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete meghozza az előteijesztés 1. mellékletében foglalt határozatot.Budapest, 2023. április

Weeber Tibor ff.
Törvényességi szempontból ellenjegyzőm:
jegyző
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1. melléklet az előterjesztéshez

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének 
.../2023. (IV. 20.) határozata

a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
felügyelőbizottságának 2022. évi tevékenységéről szóló beszámolójáról

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselö-testülete a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság felügyelöbizottságának a 2022. évi tevékenységéről szóló beszámolóját elfogadja.
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n '
melléklet az előterjesztéshez A

Körösi Csorna Sándor Kulturális Nonprofit Kft. lkt.sz.:K-15/2022.Budapest, Szent László tér 7-14.H-1105
JEGYZŐKÖNYV

Készült a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság Felügyelő Bizottság ülésén, 2022. március 3-án, 17:30 órakor.
Jelen vannak:

Papp Zoltán, a Felügyelő Bizottsági elnökeGál Judit, Felügyelő Bizottság tagjaErdős Éva a Felügyelő Bizottság tagjaVarga Eszter a Társaság könyvvizsgálójaPapp Lászlóné Sándor Valéria a Társaság gazdasági vezetőjeGyőrffy László, a Társaság ügyvezetőjeKormány Krisztina, jegyzőkönyvvezető
Napirendi pontok:

1. A Körösi Nonpofit Kft. 2021. évi pénzügyi gazdálkodásaElőadó: Papp Lászlóné Sándor Valéria gazdasági vezető
2. A koronavírus-járvány társaságra gyakorolt gazdasági és

egyéb hatásaiElőadó: Győrffy László ügyvezető
3. Tájékoztatás az Állami Számvevőszék vizsgálatárólElőadó: Győrffy László ügyvezető, Papp Lászlóné Sándor Valéria
4. A Felügyelő Bizottság 2022. évi munkaterveElőadó: Papp Zoltán a Felügyelő Bizottság elnöke
5. Egyebek

1



Papp Zoltán FB Elnök:Köszönti a Felügyelő Bizottság ülésén a jelenlévőket. Megállapítja, hogy a Felügyelő Bizottság három fővel megjelent, a Bizottság határozatképes. Javaslatot tesz a napirendi pontok elfogadására.
Győrffy László ügyvezető:Kéri, hogy a mai FB ülés első pontja az 5. napirendi ponttal kezdődjön.
Elnök úr szavazásra bocsátja a napirend pontok sorrendjének módosítását, annak elfogadását, melyet hozzászólás és észrevétel nélkül a Bizottság - Erdős Éva pár perces távolléte miatt - két igen szavazattal, szóban és kézfelemeléssel egyhangúlag elfogad.

5 .Egyebek
Győrffy László ügyvezetőA következőkről szeretné tájékoztatni a Felügyelő Bizottságot, mellyel összefügg majd a 2021. évi Beszámoló. A VEKOP Interaktív tanulószoba pályázatunknál jelenleg elszámolási időszak van. A projektet végig vittük. A Pénzügyminisztérium Regionális Fejlesztési Operatív Programok Irányító Hatósága hiányosságot tárt fel az elszámolás folyamán. Szabálytalansági eljárást kezdeményeztek ellenünk amiatt, hogy a három beérkező árajánlat nem független egymástól. Előlegként 7.490 000 Ft-ot kaptunk. Egyenlőre nem tudjuk, mi lesz a döntés azzal kapcsolatban, hogy hány forint lesz a támogatás vége. Pénzügyi eredményünk ezáltal kérdéses jelenleg. Ügyvezető úr reagált a levélre, és tájékoztatta az ügyről a tulajdonost, valamint Igazgató utasítást is kiadott a beszerzések szabályainak betartásáról.
Erdős Éva FB tag:Javasolja a hozzáférést ahhoz a rendszerhez, mely felfedi és nyomon követi a cégek közötti kapcsolati hálót.
Papp Zoltán FB elnök érdeklődik, mi lehet a következménye ennek az ügynek.
Győrffy László ügyvezető: elképzelhető, hogy nem fizetik ki az utólagos támogatást. A másik eshetőség, hogy a teljes összeget vissza kell fizetni.
Erdős Éva FB tag érdeklődik, lehet-e tudni, mikor kell visszafizetni, ha ez lesz a döntés. 
Sándor Valéria gazdasági vezető: 45 nap a válaszadási határidő, úgyhogy még nem tudjuk a választ.
Varga Eszter könyvvizsgáló: Abban az esetben, ha elmarasztalják a Társaságot, bírósághoz is lehetne fordulni. Ezesetben hosszabb eljárásra lehetne számítani.
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Papp Zoltán FB elnök: Abban az esetben, ha visszafizetésről születik döntés, milyen nagyságú gondot okoz a Társaságnak?
Sándor Valéria gazdasági vezető: az előző évek bevételei fedezetet nyújtanak.
Varga Eszter könyvvizsgáló: A cégnek jelenleg nincsenek likviditási gondjai. Céltartalékot kell létrehozni.
Papp Zoltán FB elnök: köszönti dr. Deák József Sámuel ügyvéd urat, aki csatlakozik az üléshez. Elmondja, hogy Csonkáné Nagy Ilona és a Körösi NKFT peres ügyében jogerős döntés született. Szabálytalan foglalkoztatási ítélet született. A felperesnek 3 mFt kártérítés jár.
Papp Zoltán Felügyelő Bizottság elnöke:Megköszöni a tájékoztatást. Egyéb kérdés nem lévén, a napirendi pont elfogadását szavazásra bocsájtja.
Megállapítja, hogy a Felügyelő Bizottság szóban és kézfeltartással, három igen 
egyhangú szavazattal a napirendi pontot elfogadja.

1. A Körösi Nonpforit Kft. 2021. évi pénzügyi gazdálkodásaElőadó: Papp Lászlóné Sándor Valéria gazdasági vezető
Papp Lászlóné Sándor Valéria gazdasági vezető:Köszönti a jelenlévőket. Előzetes eredménykimutatást fog előadni (VEKOP-on kívül).Saját bevétel: 99 703 000 Ft, a tervhez képest 74,5 %-os teljesítésselTámogatásunk 367 071 000 Ft, 103,6 %-ra teljesültDologi kiadásnál az anyagköltség 75 559 000 Ft, 104, 7 %-ra teljesültÜzemeltetés és karbantartás 94,6 % -ra teljesültekBér: 93, 5 %-ra teljesültEgyéb szolgáltatások értéke 3 417 000 Ft 192,4 % -ra teljesültSaját tőkénk: 52 mFt.Anyagi jellegű ráfordítások: 267 607 000 Ft 104,7 %-ra teljesültSzemélyi jellegű ráfordítások: 175 437 000 Ft, 97, 6 %-ra teljesültEgyéb ráfordítások: 67,7 %-ra teljesültAz eredményünk: 12 044 000 Ft veszteséggel zártuk a 2021. évet.
Papp Zoltán Felügyelő Bizottság elnöke:Megköszöni a tájékoztatást. Egyéb kérdés nem lévén, a napirendi pont elfogadását szavazásra bocsájtja.
Megállapítja, hogy a Felügyelő Bizottság szóban és kézfeltartással, három igen 
egyhangú szavazattal a napirendi pontot elfogadja.
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2. A koronavírus-járvány társaságra gyakorolt gazdasági és egyéb hatásai Előadó: Győrffy László ügyvezető
Győrffy László ügyvezető:
Az előző napirendi beszámolóból is látható, milyen negatív hatása volt a járványhelyzetnek. Bértámogatást nem kaptunk. Az intézmény májusig be volt zárva, szeptemberben kezdődött a bevételek növelése. Nagyrészét a terembérletek biztosítják. 2020-ban 50 mFt kiesésünk volt terembérleti bevétel hiánya miatt. Ezzel az összeggel az önkormányzat kisegített bennünket, mellyel csökkentette is a támogatásunkat. 2021-ben nem volt ilyen jellegű támogatás.Szeptemberben sem indult el nagymértékben a bevételünk. Minden év december hónapja a legerősebb hónap volt, de még féltek az emberek közösségbe járni. Plusz, nem szedhettünk bérleti díjakat. Ezek mind kiesést jelentettek. Negatív hatása volt a vírusjárványnak. Az önkormányzat a támogatást folyamatosan biztosította. Nem sikerült teljesíteni célunkat. Az idei év első két hónapjában már érezhető a fellendülés.
Papp Zoltán Felügyelő Bizottság elnöke:Megköszöni a tájékoztatást. Egyéb kérdés nem lévén, a napirendi pont elfogadását szavazásra bocsájtja.
Megállapítja, hogy a Felügyelő Bizottság szóban és kézfeltartással, három igen 
egyhangú szavazattal a napirendi pontot elfogadja.

3. Tájékoztatás az Állami Számvevőszék vizsgálatárólElőadó: Győrffy László ügyvezető, Papp Lászlóné Sándor Valéria
2021. decemberében jelezte az Állami Számvevőszék, hogy 2022. januárjában - mint minden gazdasági társaságnál általában - nálunk is vizsgálatot fognak tartani. Fókuszban volt a belső- külső panaszkezelés, a szabályzataink vizsgálata, az Üvegzseb vizsgálata, kötelező tartalmainak frissítése. Ezekkel rendelkeztünk. Online felületünkön minden kötelezően feltüntetendő dokumentum, adat megtalálható. Szükség esetén ügyvéd úr is segítségünkre volt. Ezidáig nem kaptunk visszajelzést.
Papp Zoltán Felügyelő Bizottság elnöke:Megköszöni a tájékoztatást. Egyéb kérdés nem lévén, a napirendi pont elfogadását szavazásra bocsájtja.
Megállapítja, hogy a Felügyelő Bizottság szóban és kézfeltartással, három igen 
egyhangú szavazattal a napirendi pontot elfogadja.
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4. A Felügyelő Bizottság 2022. évi munkaterve Előadó: Papp Zoltán a Felügyelő Bizottság elnöke
A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. (a továbbiakban: Társaság) Felügyelőbizottsága ügyrendjének és munkatervének megfelelően a Képviselő-testület felhatalmazása alapján gyakorol felügyeletet a Társaság tevékenysége felett, és ennek érdekében rendszeresen ülésezik.
A Felügyelőbizottság a 2022. évben öt alkalommal ülésezik. Az üléseken részt vesz a Társaság ügyvezetője, a gazdasági vezető, a Társaság jogi képviseletét ellátó ügyvédi iroda képviselője, a Társaság Könyvvizsgálója és a jegyzőkönyv vezetésével megbízott munkavállaló.

1. A Felügyelőbizottság a 2022. évben öt ülést tervez, melyek lehetséges időpontjai a következők: • 2022. március 1.• 2022. április 12.• 2022. június 7.• 2022. szeptember 27.• 2022. december 6.
2. A Felügyelőbizottság a 2022. március 1-i ülésén tájékozódik a 2021. év gazdálkodásáról, a koronavírus-járványnak a társaságra gyakorolt gazdasági és egyéb hatásairól, valamint az Állami Számvevőszék vizsgálatáról. Megtárgyalja és szavazásra bocsátja a Felügyelőbizottság 2022. évi munkatervét.
3. A Felügyelőbizottság a 2022. április 12-i ülésén megtárgyalja és szavazásra bocsátja a Társaság 2021. évi Számviteli és szakmai beszámolóját, valamint 2022. évi Üzleti tervét, a Felügyelőbizottság 2021, évi beszámolóját, valamint 
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a Társaság könyvvizsgálójának 2021. évi beszámolóját. Itt kiegészíti elnök úr a .napirendi pontokat azzal, hogy a Felügyelőbizottság tájékoztatást kér a balatonlellei táborban történő Ukrán menekültek befogadásáról, az ottani munkákról, tevékenységekről.4. A Felügyelőbizottság 2022. június 7-i ülésén beszámolót hallgat meg az Alapító megbízásából szervezendő nyári nagyrendezvények terveiről (pl. Szent László napok, Blues fesztivál, Rendvédelmi nap, stb.).5. A Felügyelőbizottság 2022. szeptember 27-i ülésén beszámolót hallgat meg az Alapító megbízásából megtartott nyári nagyrendezvényekről, valamint az Alapító megbízásából szervezendő őszi-téli nagyrendezvények terveiről (pl. Október 23, November 4, Advent, Karácsony, stb.). Tájékozódik továbbá a féléves gazdálkodási adatokról.6. A Felügyelőbizottság 2022. december 6-i ülésén beszámolót hallgat meg a 2022. évről, számviteli és szakmai összefoglalóról, valamint a nyári táborokról, a terembérlet és a marketing tevékenységről.
Papp Zoltán Felügyelő Bizottság elnöke:A napirendi pont elfogadását szavazásra bocsájtja.
51/2021. sz. Határozat
A Körösi Nonprofit Kft. Felügyelő Bizottságának 2022. évi Munkatervét. A 
Felügyelő Bizottság szóban és kézfelemeléssel, három igen szavazattal 
egyhangúan elfogadja, és az Alapítónak elfogadásra javasolja.Elnök úr megköszöni a tájékoztatást, a közös munkát. Egyéb javaslat, hozzászólás nemhangzik el. Az ülést 19:17-kor lezárja.Budapest, 2022. március 8.

FB elnök Győrffy László ügyvezető
FB tag
Papp Lászlóné Sándor Valéria gazdasági vezető

ErdősíÉva FB Tag
Kormány Krisztina jegyzőkönyv vezető
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melléklet az előterjesztéshez

Körösi Csorna Sándor Kulturális Nonprofit Kft.Budapest, Szent László tér 7-14.H-1105
Iktsz.: K-30 /2022.

JEGYZŐKÖNYV

Készült a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság Felügyelő Bizottság ülésén, 2022. április 12-én, 17:30 órakor.
Jelen vannak:

Papp Zoltán, a Felügyelő Bizottsági elnökeGál Judit, Felügyelő Bizottság tagjaErdősi Éva, a Felügyelő Bizottság tagjaGyőrffy László, a Társaság ügyvezetőjeVarga Eszter a Társaság könyvvizsgálójaPapp Lászlóné Sándor Valéria, a Társaság gazdasági vezetőjeKormány Krisztina, jegyzőkönyvvezető
Napirendi pontok:

1. A Körösi Nonprofit KFT, 2021. évi Szakmai és Számviteli Beszámolója
Előadó: Győrffy László ügyvezető

Papp Lászlóné Sándor Valéria gazdasági vezető

2. A Körösi Nonprofit Kft. 2021. évi Könyvvizsgálói Beszámolója
Előadó: Varga Eszter Ágnes könyvvizsgáló TRIÁSZ A UDIT Kft.

3. A Körösi Nonprofit KFT. 2022. évi Üzleti Terve
Előadó: Győrffy László ügyvezető

4. Győrffy László ügyvezető önértékelésének értékelése
Előadó: Győrffy László ügyvezető

5. Egyebek
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Papp Zoltán FB Elnök:Köszönti a Felügyelő Bizottság ülésén a jelenlévőket Ezt követően megállapítja, hogy a Felügyelő Bizottság három fővel megjelent, a Bizottság határozatképes. Tájékoztatja a résztvevőket, hogy az ülésről hang- és képfelvétel készül.Egyéb javaslat nem lévén, elnök úr szavazásra bocsátja a napirendi pontok elfogadását, melyet hozzászólás és észrevétel nélkül a Bizottság három igen szavazattal, szóban és kézfelemeléssel egyhangúlag elfogad.
1. A Körösi Nonpfrofit Kft. 2021. évi Számviteli és Szakmai Beszámolója

Előadó: Győrffy László ügyvezető és Papp Lászlóné Sándor Valéria gazdasági vezetőGyőrffy László ügyvezető:Köszönti a jelenlévőket. A Szakmai Beszámoló elkészítése számvetés, visszatekintés az előző év szakmai munkáról. Nem volt könnyű helyzetben a Társaság. Az elmúlt évekhez viszonyítva, jelentősen kevesebb bevételhez jutottunk. Új irányba mentünk, mégpedig az online térbe. Kerestük azokat a lehetőségeket, melyek segíteni tudták az intézmény működését. Honlapunkon és facebook oldalunkon keresztül folyamatosan tartottuk a kapcsolatot a lakossággal. Ezek voltak az online előadások, helytörténeti programok, hiszen az online programok legyártását a jogszabály engedélyezte. Szám szerint 30 online eseményünk volt, ezek közül számos ötletet tudunk tovább vinni, beépíteni programjainkba. Bérleti díj ellenében be tudtunk engedni más szervezeteket, akik hasonló programok készítéséhez helyszíneket kerestek.Költségvetésünket folyamatosan néztük, a tavalyi évre tervezett beruházásokat elhalasztottuk. Az online programok gyártásához szükséges bizonyos technikai eszközöket jelenleg béreljük. Az élő adásokhoz komoly beruházásokra lenne szükség.A digitális kommunikációt megtanultuk használni és a továbbiakban is alkalmazni fogjuk, mind a saját munkánkban, mind a rendezvények szervezésében.Humánerőforrásunk két technikusi feladatot ellátó kolléga távozása miatt csökkent. Pótlásunkon dolgozunk, mely feladat nem egyszerű, hiszen a magas bérigényeket nem tudjuk bevállalni.
Papp Lászlóné Sándor Valéria gazdasági vezető:Köszönti a jelenlévőket. Ügyvezető úr szavaival egyetért. Számszakilag a 2021. év 80 %- át tudtuk hozni az előző évekhez képest. Saját bevételek elmaradtak a pandémia miatt. A közüzemi díjak magasabbak lettek. Összességében 13 mFt veszteséggel zártuk a 2021. évet. A pontos, mindenre kiterjedő részletes adatokat a Szakmai és Számviteli Beszámoló tartalmazza.
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Papp Zoltán FB elnök:Köszöni a tájékoztatást. Elnök úr szavazásra bocsátja az elhangzottak tudomásul vételét, melyet hozzászólás és észrevétel nélkül a Bizottság három igen szavazattal, szóban és kézfelemeléssel egyhangúlag elfogad.
52/2022. sz. Határozat
A Körösi Nonprofit Kft. Felügyelő Bizottság a 2021. évi Számviteli és Szakmai 
Beszámoló elfogadását javasolja. A Felügyelő Bizottság szóban és kézfelemeléssel, 
három igen szavazattal egyhangúan elfogadja azt, és az Alapítónak elfogadásra 
javasolja.

2. A Körösi Nonprofit Kft. 2021. évi Könyvvizsgálói Beszámolója 
Előadó: Varga Eszter Ágnes könyvvizsgáló TRIÁSZ/Audit Kft.

Varga Eszter Ágnes könyvvizsgáló:A Beszámolót megvizsgálták. Analitikával alátámasztva, banki egyeztetéssel visszaigazolva, tételes leegyeztetéssel, leltárfel vételi el hitelesnek minősíti. A Társaság köztartozásmentes adatbázisban szerepel. Tiszta záradék-kiadására sor került. A Beszámolót elfogadásra javasolja.
Papp Zoltán elnök:Köszöni a tájékoztatást. Elnök úr szavazásra bocsátja az elhangzottak tudomásul vételét, melyet hozzászólás és észrevétel nélkül a Bizottság három igen szavazattal, szóban és kézfelemeléssel egyhangúlag elfogad.
53/20221. sz. Határozat
A Körösi Nonprofit Kft. Felügyelő Bizottsága a 2021. évi Könyvvizsgálói 
Beszámolójának elfogadását javasolja. A Felügyelő Bizottság szóban és 
kézfelemeléssel, három igen szavazattal egyhangúan elfogadja, és az Alapítónak 
elfogadásra javasolja.

3. A Körösi NKFT 2022. évi Üzleti Terve
Előadó: Győrffy László ügyvezető

Az Üzleti Terv kiterjed a szakmai és a pénzügyi területre. Összefoglalja célkitűzéseinket. Már most látható, hogy a terembérleti bevételek felfelé ívelnek. Biztos abban, hogy az idei évet sokkal jobb eredménnyel zárjuk majd.A Körösi épületének felújítása sajnos nem került be az idei költségvetésbe. A tetőszigetelés és az Uszoda hőcserélése megvalósulhat idén.A Helytörténeti Gyűjtemény nagyon népszerű, célunk az üzleti előnyeinek erősítése.
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Humánerőforrásunkat igyekeztünk megtartani a 20 %-os béremeléssel.Bízunk és készülünk a nyári programok sikerében és létrehozásában. Önkormányzati nagyrendezvényeinket a Halmajálissal kezdjük, eközben már készülünk a Szent László Napokra is. A mentálisan gyengült társadalom számára ingyenes programokkal várjuk látogatóinkat. A további, részletes információkat az Üzleti Terv tartalmazza. Koordináljuk a Törekvés épületében tevékenykedő társulatok befogadását a KÖSZI-be. Az elképzelés szerint hétköznapokon ők foglalják el az épületet, a hétvégi programjainkat pedig egyeztetjük egymással, hogy a Körösi által szervezett eseményeket is tudjunk tartani a KÖSZI-ben.
Papp Zoltán elnök:Elnök úr megköszöni a beszámolót és szavazásra bocsátja az Üzleti Terv elfogadását, melyet hozzászólás és észrevétel nélkül a Bizottság három igen szavazattal, szóban és kézfelemeléssel egyhangúlag elfogad.
54/2022. sz. Határozat
A Körösi Nonprofit Kft. 2022. évi Üzleti Tervét szóban és kézfelemeléssel, három 
igen egyhangú szavazattal elfogadja és az Alapítónak elfogadásra javasolja.

4. Győrffy László ügyvezető önértékelésének értékelése
Előadó: Győrffy László ügyvezető

Győrffy László ügyvezető:Ügyvezető úr előadja önértékelését, melyet előzetesen megküldött a Felügyelő Bizottságnak. Mint gazdasági társaság vezetője, törekedett arra, hogy bevételeink egy részét az Üzleti Tervünknek megfelelően a dolgozók kereset kiegészítésére fordítsuk annak érdekében, hogy szakembereinket meg tudjuk tartani. A versenyszférától messze elmaradunk a bérek tekintetében, amit még nehezít az, hogy az újonnan létrejövő nagy kulturális és szabadidős létesítmények (Magyar Zene Háza, MVM Dóm., stb...) a közművelődési intézményekből csábítanak el szakembereket. Az előző évek sikeres gazdálkodásának köszönhetően a Körösi jelentős tartalékkal rendelkezett, ami biztosította a 2021-es év kiegyensúlyozott működését, a jelentős bevétel kiesés okozta veszteségek ellenére is.
Papp Zoltán elnök:Köszöni ügyvezető úr előadását. Egyúttal megköszöni a Társaság minden dolgozójának munkáját, erőfeszítését az elmúlt nehéz időszakban. Elnök úr szavazásra bocsátja az elhangzottak tudomásul vételét, melyet hozzászólás és észrevétel nélkül a Bizottság három igen szavazattal, kézfelemeléssel egyhangúlag elfogad és az Alapítónak elfogadásra javasolja.
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55/2022. sz. Határozat
A Körösi Nonprofit Kft. Felügyelő Bizottsága Győrffy László ügyvezető 
önértékelését elfogadásra javasolja. A Felügyelő Bizottság szóban és 
kézfelemeléssel, három igen szavazattal egyhangúan elfogadja azt, és az Alapítónak 
elfogadásra javasolja.

5. Egyebek

Elnök úr tájékoztatást kér a balatonlellei táborban tartózkodó menekültek elhelyezésének körülményeiről.
Győrffy László ügyvezető:Jelenleg összesen 35 fő tartózkodik a táborban. Ellátásukról a kőbányai polgárok, vállalkozók, leilei lakosok és a Körösi dolgozóinak adománya is gondoskodik. A Dreher Sörgyár pl. 5mFt adománnyal segít. Ügyvezető úr hetente meglátogatja őket és ellátmányt visz a menekülteknek. Holnap Weeber Tibor alpolgármester úr is csatlakozik. Egy önkéntes fiatal aktivista napi szinten intézi ügyeiket, gyógyszerek, élelmiszerek beszerzését, eljuttatását. Fonyódon sikerült munkát adni számukra, busszal viszik-hozzák őket, így keresethez is jutnak páran.Hosszú távon megoldást kell találni elhelyezésükről, hiszen a nyári táborozás első turnusát még el tudjuk halasztani, de azt követően szüksége van a táborra a kőbányai gyermekek táborozttásához.
Papp Zoltán elnök úr:Érdeklődik, miben tudna segíteni a tulajdonos?
Győrffy László ügyvezető:Köszöni a kérdést. Igen, az önkéntes segítő részére anyagi támogatást kérne, mely szerint az Alapító fedezné a benzinköltségét, autóbérlést, hogy segítő tevékenységét el tudja látni.
Papp Zoltán elnök úr:Közvetíti a kérést a tulajdonos felé. Továbbá javasolja, hogy a következő Felügyelő Bizottság ülésén napirendi pontként iktassuk be a menekültek ügyének, helyzetének tájékoztatását.Elnök úr szavazásra bocsájtja a napirendi pont beiktatását a következő FB ülésre.
A Körösi Nonprofit Kft. Felügyelő Bizottsága a leilei tájékoztatást, mint új napirendi 
pontot szóban és kézfelemeléssel, három igen szavazattal egyhangúan elfogadja.
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Papp Lászlóné Sándor Valéria gazdasági vezető:A Társaság jelenleg érvényben lévő Beszerzési Szabályzata szerint jelenleg 2 mFt feletti értékhatár beszerzésnél 3 db árajánlatot kell bekérnünk. Munkánk gördülékenyebb folyamatának érdekében a Beszerzési Szabályzatot módosítani szeretné a Társaság, mégpedig úgy, ezt az értékhatárt nettó 8 mFt-ban határozhassa meg. javaslatot támogatja ügyvezető úr.Papp Zoltán elnök úr:Elnök úr szavazásra bocsátja a Társaság Beszerzési Szabályzatának módosítását. A Felügyelő Bizottság Szóban és kézfelemeléssel, három igen szavazattal egyhangúan elfogadja azt és az Alapítónak elfogadásra javasolja.
56/2022. sz. Határozat
A Körösi Nonprofit Kft. Felügyelő Bizottsága a Társaság Beszerzési Szabályzatának 
módosítását elfogadásra javasolja. A Felügyelő Bizottság szóban és kézfelemeléssel, 
három igen szavazattal egyhangúan elfogadja.

Papp Zoltán elnök úr:Köszöni a közös munkát, az ülést 18:57 órakor lezárja.

Papp ZoltánFB elnök
FB tag

Papp Lászlóné Sándor Valéra gazdasági vezető

Győrffy László ügyvezető
Erdősi ÉvaFB tag

Kormány Krisztina jegyzőkönyvvezető
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2022 ®LO 1.

melléklet az előterjesztéshez

Körösi Csorna Sándor Kulturális Nonprofit Kft. Ikt.sz.:K-48 /2022.Budapest, Szent László tér 7-14.H-1105
JEGYZŐKÖNYV

Készült a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság Felügyelő Bizottság ülésén, 2022. június 07-én, 17:30 órakor.
Jelen vannak:

Papp Zoltán, a Felügyelő Bizottsági elnökeGál Judit, Felügyelő Bizottság tagjaErdősi Éva, a Felügyelő Bizottság tagjaWeeber Tibor alpolgármesterGyőrffy László, a Társaság ügyvezetőjeVarga Eszter a Társaság könyvvizsgálójaPapp Lászlóné Sándor Valéria, a Társaság gazdasági vezetőjeKormány Krisztina, jegyzőkönyvvezető
Napirendi pontok:

1. A Felügyelőbizottság beszámolót hallgat meg az Alapító megbízásából 
szervezendő nyári nagyrendezvények terveiről (pl. Szent László napok, Blues 
Fesztivál, Rendvédelmi nap, stb.)

Előadó-. Győrffy László ügyvezető

2. Tájékoztatás a 2022. I. negyedévi bevételek és kiadások alakulásáról.

Előadó: Papp Lászlóné Sándor Valéria

3. A Felügyelő Bizottság beszámolót hallgat meg, a balatonlellei táborban 
elhelyezett ukrajnai menekültek helyzetéről.

Előadó: Győrffy László ügyvezető

4. Egyebek
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Papp Zoltán FB Elnök:Köszönti a Felügyelő Bizottság ülésén a jelenlévőket Ezt követően megállapítja, hogy a Felügyelő Bizottság három fővel megjelent, a Bizottság határozatképes, dr. Deák József Sámuel - a Társaság ügyvédje - előzetesen jelezte,h ogy nem tud részt venni az ülésen, de szükség esetén rendelkezésre áll telefonon. Tájékoztatja a résztvevőket, hogy az ülésről hang- és képfelvétel készül.Egyéb javaslat nem lévén, elnök úr szavazásra bocsátja a napirendi pontok elfogadását, melyet hozzászólás és észrevétel nélkül a Bizottság három igen szavazattal, szóban és kézfelemeléssel egyhangúlag elfogad.
1. A Felügyelőbizottság beszámolót hallgat meg az Alapító megbízásából 

szervezendő nyári nagyrendezvények terveiről (pl. Szent László napok, Blues

Fesztivál, Rendvédelmi nap, stb.)

Előadó: Győrffy László ügyvezető

Győrffy László ügyvezető:Köszönti a jelenlévőket. A nagyrendezvények közé sorolná még a táborok előkészítését, szervezését. A nyári napközis táborban a gyermekek nagy része a vakáció egész idejét nálunk tölti általában. Törekedtünk arra, hogy táborozásuk színes, élményekben gazdag és emlékezetes legyen számukra. Az idei évben új nevet adtunk a tábornak, mostantól Kőbányai Tekergők Tábor néven, új lógóval, új táborzászlóval és saját tábori indulóval rendelkezik. Az induló szövege Lackfi János Élménykonzerv c. költeménye, melynek megzenésítésére Szakadáti Mátyást kértük fel. Az idei évben is készül majd beszámoló a nyári táborról. A befizetések megkezdődtek, a hét végén már látni fogjuk, az első két turnuslétszámot.A Szent László Napok - a hagyományoknak megfelelően - idén is díjkiosztó ünnepséggel kezdődik majd. A díjazottak kiértesítése és a forgatókönyv elkészítése folyamatban van. A programokat összeállítottuk, jelenleg polgármester úr jóváhagyását és a programfüzet un. polgármesteri köszöntő sorait várjuk. Az önkormányzat szerződött egy céggel, mely által a Körösi NKFT is kapott hirdetőfelületet az un. utasváróban, (pld. Szent László tér 9- es buszmegálló) melyre ki tudjuk majd helyezni óriásplakátjainkat. Az idei programok összeállításánál próbálunk a fiatalabb korosztály felé fordulni és a Halmajálishoz képest picit kulturáltabb az összeállítás is. Első nap a Hotel Menthol c. musicallel kezdjük a színpadi koncerteket. Második nap a Magashegyi Anderground, vasárnap pedig Takács Nikolas, Veres Mónika és Kökény Attila lép fel. Ezek a kiemeltebb fellépők. Gondoltunk a 
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gyerekekre is zenevonat, kreatív műhely, gyermekkoncertek várják őket. A Helytörténeti Gyűjtemény tárlatvezetését, D. Kovács Róbert Antal főpolgármester úr tartja majd, lesz pincerendszer megtekintési lehetőség, valamint a Conti kápolna megtekintésére is jelentkezhetnek az érdeklődők. Az idén a BBU futóversenye is megrendezésre kerül.Az idei Blues Fesztivált Póka Egon emlékére szervezzük, Póka Egon Bluesfesztivál Kőbánya elnevezéssel. Fellépőknek Póka Egon pályatársait kértük fel. Jelenleg folynak az egyeztetések.A Rendvédelmi Nap előkészület alatt van jelenleg. Az idén is két napos lesz ez a rendezvény.Őszre szervezünk egy Egészségnapot, mellyel az egészséges táplálkozásra, sportolásra ösztönözzük a látogatókat.Ügyvezető úr megemlíti még a PikNik mozi elnevezésű kőbányai programunkat. A vetítések alatt megjelent magas létszám és a visszajelzések alapján elmondható, hogy nagy sikerrel debütált Kőbányán ez a sikersorozatnak tekinthető programunk.
Papp Zoltán FB elnök:Köszöni a tájékoztatást. Elnök úr szavazásra bocsátja az elhangzottak tudomásul vételét, melyet hozzászólás és észrevétel nélkül a Bizottság három igen szavazattal, szóban és kézfelemeléssel egyhangúlag elfogad.

2. Tájékoztatás a 2022.1. negyedévi bevételek és kiadások alakulásáról.

Előadó: Papp Lászlóné Sándor Valéria

Papp Lászlóné Sándor Valéria gazdasági vezető:Köszönti a jelenlévőket. Az első 4 hónapról készült könyvelési adatokból számol be, százalékos arányban.
Kiadások:Személyi juttatások: 35,35 %Járulékfizetéseink: 29,52 %Dologi kiadás: 27,91 %Összes kiadás: 28,15 %
Bevételek:Bérleti díjak: 27,96 %Egyéb: 28,63 %Saját: 25,57 %Önkormányzati támogatás: 45,82 %Összes bevétel: 39,64 %
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Papp Zoltán FB elnök:
Köszöni a tájékoztatást. Elnök úr szavazásra bocsátja az elhangzottak tudomásul vételét, melyet hozzászólás és észrevétel nélkül a Bizottság három igen szavazattal, szóban és kézfelemeléssel egyhangúlag elfogad.

3. A Felügyelő Bizottság beszámolót hallgat meg, a balatonlellei táborban 
elhelyezett ukrajnai menekültek helyzetéről.

Előadó: Győrffy László ügyvezető

Győrffy László ügyvezető:
Kárpátaljáról, ill. Ukrajnából 34 fő érkezett a kezdetekkor Balatonlellére. A cél az volt, hogy nyáron a kőbányai gyerekek ettől még tudjanak táborozni. Június l-étől többen el költöztek. így már csak 19 főről kell gondoskodnunk. Az Önkormányzattól 5 mFt- támogatást kaptunk arra, hogy egy bontára ítélt faházat lakható állapotba hozzunk. Ez el is készült. Jövőre pedig a plusz felújított faház által a tábor férőlétszáma növelhető lesz. Átadtuk részükre még a gondoki lakás felett lévő három vendégszobát is, emiatt viszont bevétel kiesésre számíthatunk. A gyermekek táboroztatása zavartalan lesz tehát. A vendégeink munkát vállaltak, jövedelemmel rendelkeznek, igyekeznek ellátni magukat. Kérdés volt az étkeztetésük megoldása, hiszen a konyhát a táboroztatás ideje alatt nem használhatják. Egy helyi vállalkozó felajánlotta, hogy az adományokból fennmaradt feldolgozható élelmiszer-alapanyagokból a saját vendéglátásával együtt szívesen készít részükre melegételt. Ezzel a lehetőséggel nem kívántak élni, úgyhogy jelenleg a nagy faház teraszán kialakított főzőhelyiségben készítik el az ebédjeiket.2022. június 16-ával indul a tábori szezon, szeptember 3-ával pedig az erdei iskolák töltik meg a faházakat. Mind a napközis, mind a leilei tábor részére beszereztünk allergiás reakciók csökkentésére injekciós készítményt, megakadályozva az előfordulható tragikus kimenetelű eseteket. Bízunk benne, hogy nem lesz szükség a használatára.
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Papp Zoltán FB elnök:Köszöni a tájékoztatást. Elnök úr szavazásra bocsátja az elhangzottak tudomásul vételét, melyet hozzászólás és észrevétel nélkül a Bizottság három igen szavazattal, szóban és kézfelemeléssel egyhangúlag elfogad.
4. Egyebek

A fent leírtakon kívül, egyéb érdemi hozzászólás nem hangzik el. Elnök úr megköszöni a közös munkát és az ülést 18:12 órakor lezárja.

Papp Zoltán FB elnök Győrffy László ügyvezető
ll fcit FB tag Erdősi ÉvaFB tag

Papp Lászlóné Sándor Valéragazdasági vezető Kormány Krisztina jegyzőkönyvvezető
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Iktsz.: K-^/2022. 7 ^1^30

melléklet az előterjesztéshez

Körösi Csorna Sándor Kulturális Nonprofit Kft Budapest, Szent László tér 7-14.H-1105
JEGYZŐKÖNYV

Készült a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság Felügyeli Bizottság ülésén, 2022. szeptember 27-én, 17:30 órakor.
Jelen vannak:Papp Zoltán, a Felügyelő Bizottsági elnökeGál Judit, Felügyelő Bizottság tagjaErdősi Éva, a Felügyelő Bizottság tagjaVarga Eszter a Társaság könyvvizsgálója dr. Deák József Sámuel a Társaság ügyvédje Győrffy László, a Társaság ügyvezetőjePapp Lászlóné Sándor Valéria, a Társaság gazdasági vezetője Kormány Krisztina, jegyzőkönyvvezető
Napirendi pontok:

1. A Felügyelő Bizottság beszámolót hallgat meg az Alapító megbízásából szervezendő nyári 
nagyrendezvényekről 1 (pl. Szent László napok, Blues fesztivál, Rendvédelmi nap, 
táboroztatások)

Előadó: Győrffy László ügyvezető

2. A Felügyelő Bizottság beszámolót hallgat meg, az Alapító megbízásából szervezendő őszi-téli 
nagyrendezvények terveiről (Október 23., November 4., Advent, Karácsony)

Előadó: Győrffy László ügyvezető

3. A Felügyelő Bizottság beszámolót hallgat meg a Körösi NKFT 2022.1. félévi gazdálkodásáról

Előadó: Papp Lászlóné Sándor Valéria gazdasági vezető

4. A Felügyelő Bizottság tájékoztatása a Körösi NKFT. 2022. szeptember havi és az azt követő 
időszak, közmű szolgáltatók felé történő kiadások várható kalkulálásáról.

Előadó: Papp Lászlóné Sándor Valéria gazdasági vezető

5. Egyebek

1



Papp Zoltán FB Elnök:
Köszönti a Felügyelő Bizottság ülésén a jelenlévőket Ezt követően megállapítja, hogy a Felügyelő Bizottság három fővel megjelent, a Bizottság határozatképes. Dr. Deák József Sámuel - a Társaság ügyvédje - előzetesen kérte, hogy hivatali teendői miatt, az 5. napirendi, ponttal kezdődjön a Felügyelő Bizottsági ülés. Elnök úr szavazásra kéri fel a tagokat. Tájékoztatja a résztvevőket, hogy az ülésről hangképfelvétel készül'Elnök úr szavazásra bocsátja a napirendi pontok sorrendjének változtatását, valamint a napirendi pontok elfogadását, melyet hozzászólás és észrevétel nélkül -a Bizottság három igen szavazattal, szóban és kézfelemeléssel egyhangúlag elfogad.

5. EgyebekDr. Deák József Sámuel, a Társaság ügyvédje:
Köszönti a jelenlévőket. Tájékoztatást tart a jelenleg folyamatban lévő jogi eljárásról. 2021. november 2—ától 6- áig tartó időszakra megkötött a Társaság egy Terembérleti Szerződést. A bérlő többszöri felszólításra sem fizette ki a bérleti díjat, mely 1 800 000 Ft-nak felel meg. Végrehajtási eljárást kezdeményeztünk ellene, melynek átfutása általában 1 év. Ebből már egy év eltelt, az ügy lassan halad (ingóságok, ingatlanok lefoglalása, stb... abban az esetben, ha van ilyen) Sajnos járulékos veszteségnek könyvelhetjük el, az elévülési idő 5 év. Egy pozitívum viszont az, hogy az ezidági megkötött szerződésből csak ez az egy ilyen jellegű eset fordult elő.
Győrffy László ügyvezető:
Köszönti a jelenlévőket. Tájékoztatásul elmondja, hogy a Törekvés Egyesülettel Bérleti Szerződést kötöttünk. Ez a szerződés tartalmazza a KOSZI néhány teremhasználatát, valamint előzetes egyeztetést követően a KOSZI színháztermét is.
Papp Zoltán FB elnök:
Köszöni a tájékoztatást. Elnök úr szavazásra bocsátja az elhangzottak tudomásul vételét, melyet hozzászólás és észrevétel nélkül a Bizottság három igen szavazattal, szóban és kézfelemeléssel egyhangúlag elfogad.
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1. A Felügyelő Bizottság beszámolót hallgat meg az Alapító megbízásából 
szervezendő nyári nagyrendezvényekről

(pl. Szent László napok, Blues fesztivál, Rendvédelmi nap, táboroztatások)

Előadó-. Gyprfjy László ügyvezető

Győrffy László ügyvezető:Köszönti a jelenlévőket. A nagyrendezvények közé sorolná még a táborok előkészítését, szervezését. A nyári napközis táborban a gyermekek nagy része vakációjuk egész idejét nálunk tölti általában. Törekedtünk arra, hogy táborozásuk színes, élményekben gazdag és emlékezetes legyen számukra. Az idei évben új nevet adtunk a tábornak, mostantól Kőbányai Tekergők Tábor néven, új lógóval, új táborzászlóval és saját tábori indulóval rendelkezik. Az induló szövege Lackfi János Élménykonzerv c. költeménye, melynek megzenésítésére Szakadáti Mátyást kértük fel. Az idei évben is készül majd beszámoló a nyári táborról. A befizetések megkezdődtek, a hét végén már látni fogjuk, az első két turnuslétszámot.A Szent László Napok - a hagyományoknak megfelelően - idén is díjkiosztó ünnepséggel kezdődött. A díjazottak kiértesítése és a forgatókönyv elkészítése megtörtént. Az önkormányzat szerződött egy céggel, mely által a Körösi NKFT is kapott hirdetőfelületet az un. utasváróban, (pld. Szent László tér 9-es buszmegálló) melyre ki tudtuk helyezni óriásplakátjainkat. Az idei programok összeállításánál, a fiatalabb korosztály felé is fordultunk és a Halmajálishoz képest picit kulturáltabbra sikerült a műsor- programösszeállítás. Első nap a Hotel Menthol c. musical, második nap a Magashegyi Anderground, vasárnap pedig Takács Nikolas, Veres Mónika és Kökény Attila léptek fel. Ezek a kiemeltebb fellépők. Gondoltunk a gyerekekre is zenevonat, kreatív műhely, gyermekkoncert programokkal. A Helytörténeti Gyűjtemény tárlatvezetését D. Kovács Róbert Antal főpolgármester úr tartotta meg, megtekinthető volt a pincerendszer, a Conti kápolna. Az idén a BBU futóversenye is megrendezésre került.Az idei Blues Fesztivált Póka Egon emlékére szerveztük, Póka Egon Bluesfesztivál Kőbánya elnevezéssel. Fellépőknek Póka Egon pályatársait kértük fel.A Rendvédelmi Nap idén is két napos rendezvényként lezajlott.Ügyvezető úr megemlíti még a PikNik mozi elnevezésű kőbányai programunkat. A vetítések alatt megjelent magas létszám és a visszajelzések alapján elmondható, hogy nagy sikerrel debütált Kőbányán ez a sikersorozatnak tekinthető programunk.
Papp Zoltán FB elnök:Köszöni a beszámolót. Elnök úr szavazásra bocsátja az elhangzottak elfogadását, melyet hozzászólás és észrevétel nélkül a Bizottság három igen szavazattal, szóban és kézfelemeléssel egyhangúlag elfogadjés az Alapítónak elfogadásra javasolja.
57/2022. sz. Határozat
A Felügyelő Bizottság szóban és kézfelemeléssel, három igen szavazattal a Beszámolót egyhangúan 
elfogadja és az Alapítónak elfogadásra javasolja.
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2. A Felügyelő Bizottság beszámolót hallgat meg az Alapító megbízásából szervezendő 
őszi, téli nagyrendezvények terveiről

(Október 23., November 4., Advent, Karácsony)
Előadó-. Győrffy László ügyvezetőGyőrffy László ügyvezető:Köszönti a jelenlévőket.Az október 6, 23, és a november 4-ei ünnepek, megemlékezések szervezése megtörtént.Október 6-án az Aradi Vértanúk tiszteletére emlékezünk meg, az ünnepi műsor a Szent László Általános Iskola tanulói közreműködésével zajlik majd le.Október 21-én 1956-os Forradalom és Szabadságharc 66. évfordulója alkalmából a Körösi Csorna Sétányon a Kopjafánál ünnepi megemlékezést tartunk. Beszédet mond polgármester úr, Emlékképek c. zenés ünnepi műsor kereteiben.Idősek Világnapjára a Veresl Színház előadja az Anconai szerelmesek c. műsort. November 4-én a Nemzeti Gyásznap megemlékezésre és koszorúzásra kerül sor. Beszédet mond Kőbánya polgármestere. Az áldozatokra emlékezvén c. ünnepi műsort Umbráth László és Szente Csaba művészurak adják elő. Helyszíne a Silye Sámuel és Társai tiszteltére állított emlékmű lesz az Élessaroknál.Az adventi program még nyitott, kérdés, lesz- e díszvilágítás, jégpálya, adományfa. A következő programokkal készülünk: ÖKO Karácsony, Diótörő, Gimes koncert Szarka Tamással, a Harmat 88. Általános iskola tanulóinak közreműködésével.

Papp Zoltán FB elnök:Köszöni a beszámolót. Elnök úr szavazásra bocsátja az elhangzottak elfogadását, melyet hozzászólás és észrevétel nélkül a Bizottság három igen szavazattal, szóban és kézfelemeléssel egyhangúlag elfogadja és az Alapítónak elfogadásra javasolja.
58/2022. sz. Határozat
A Felügyelő Bizottság szóban és kézfelemeléssel, három igen szavazattal a Beszámolót egyhangúan 
elfogadja és az Alapítónak elfogadásra javasolja.
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3. A Felügyelő Bizottság beszámolót hallgat meg a Körösi NKFT

2022.1. félévi gazdálkodásáról

Előadó: Papp Lászlóné Sándor Valéria gazdasági vezető

Papp Lászlóné Sándor Valéria gazdasági vezető:Köszönti a jelenlévőket. 2022. első 8 hónapjáról készült könyvelési adatokból számol be a Felügyelő Bizottságnak.
1000 HUF 2021.12.31

tény
2022.12.31 
terv

2022.08.31 
tény Tény/terv

Belföldi értékesítés nettó árbevétele 99 673 142 127 95 174 66,96%
Export értékesítés nettó árbevétele

Értékesítés nettó árbevétele 99 673 142 127 95 174 66,96%
Saját előállítású eszközök aktivált 

értéke
Saját termelésű készletek 

állományváltozása
Aktivált saját teljesítmények értéke 0 0
Egyéb bevételek 367 986 447 494 318 104 71,09%

Ebből visszaírt értékvesztés
Anyagköltség 75 956 73 153 54 846 74,97%
Igénybevett anyagjellegű 

szolgáltatások értéke 161 998 212 635 157 958 74,29%
Egyéb szolgáltatások értéke 3 432 5 734 3 675 64,09%
Eladott áruk beszerzési értéke
Eladott közvetített szolgáltatások 

értéke 25 763 13 914 18 855 135,51%
[ Anyagjellegű ráfordítások 267 149 305 436 235 334 77,05%

Bérköltség . 140 399 171 590 132 523 77,23%
Személyi jellegű egyéb kifizetések 10 879 7 021 8 381 119,37%
Béljárulékok 24 277 28 328 18711 66,05%
Személyi jellegű ráfordítások 175 555 206 939 159 615 77,13%
Értékcsökkenési leírás 10 698 21 171 0 0,00%
Egyéb ráfordítások 27 658 56 075 20 400 36,38%
Ebből értékvesztés 2 047

ÜZEMI (ÜZLETI) TEVÉKENYSÉG 
EREDMÉNYE- -13 401 0 -2 071

(Összességében jól állunk. Jelenleg még nem érzékeljük az energiaárak emelkedését. Intézkedések történtek az energiaárak visszafogására, úm. takarékoskodás, izzócserék, hőmérséklet csökkentés úgy, hogy a fűtőberendezéseket kikapcsoljuk. A tervezetthez képest, Jelenleg 67 %-on állunk. Kinnlevőségünk 53 mFt.$Papp Zoltán FB elnök:Köszöni a beszámolót. Elnök úr szavazásra bocsátja az elhangzottak elfogadását, melyet hozzászólás és észrevétel nélkül a Bizottság három igen szavazatta), szóban és kézfelemeléssel egyhangúlag elfogadja és az Alapítónak elfogadásra javasolja..i.
59/2022. sz. Határozat
A Felügyelő Bizottság szóban és kézfelemeléssel, három igen szavazattal a Beszámolót egyhangúan 
elfogadja és az Alapítónak elfogadásra javasolja.
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4 A Felügyelő Bizottság tájékoztatása a Körösi NKFT. 2022. szeptember havi és az azt követő 
időszak, közmű szolgáltatók felé történő kiadások várható kalkulálásáról

Előadó: Papp Lászlóné Sándor ValériaGyőrffy László ügyvezető:A Körösi NKFT összes telephelyét figyelembe véve2020-ban a tényadatként az áram 14 100 000 Ft,2021-ben 15 919 000 Ft,2022.1. félévében 10.389 000 Ft volt. A tavalyi 16 000 000 Ft-hoz képest év végéig kb. 30 000 000 Ft áramdíj kiadásunk lesz.2023-ban várhatóan 45 000 000 Ft lesz.Papp Lászlóné Sándor Valéria:Márciusban 36 Ft volt a kw/óradíj, áprilistól pedig 99 Ft-ra emelkedett, majd pedig 110 Ft-ra emelték. Tehát háromszoros emelés történt már eddig. Az áramszolgáltatás kifizetésnél már most meghaladtuk a tervezettet, a földgáz és vízdíjaknál nem állunk még a fele kiadásnál. Ebből a megtakarításból talán meg tudjuk spórolni az áramdíj számát. Bízik a terembér bevételek sikerességében, melyre további fedezetként tekinthetünk.Győrffy László ügyvezető:Az I. félév tényadatai megvannak, és az információk alapján tervezzük, hogy alakulnak a közmű kiadások év végéig, 2020. évtől.A Körösinek az összes telephelyét figyelembe véve az áramdíjak tényadata és várható adata: 2020-ban 14 120 000 Ft 2021-ben 15 919 000 Ft2022.1. félévben: 10 389 000 Ft, év végéig 30 mFt lesz, ez a tavalyihoz képest majdnem a duplája 2023-ban várhatóan 45 mFt lesz.A Körösinek az összes telephelyét figyelembe véve a gázdíjak tényadata és várható adata: 2020-ban 2 400 000 Ft 2021-ben 2 500 000 Ft2022.1. félévben: 1 216 000 Ft, év végéig terv szerint 5mFt rezsiköltségre számítunk 2023-ban információk szerint hétszeresére emelkedhet a gázdíj.Nagyon fontos, hogy milyen intézkedéseket tegyünk a kiadások megszorításához. Működésünket ésszerűsíteni kell, a tulajdonossal egyeztetve. Két javaslatot tett a Körösi, törekedve arra, hogy a programjaink meg legyenek tartva. Fájó szívvel, de szóba került a Helytörténeti Gyűjtemény téli időszakra történő bezárása úgy, hogy programjait behozzuk a Körösibe. Az állandó kiállítás sajnos nem lesz megtekinthető ezáltal. Gázfűtéses az épület, a legnagyobb gázfogyasztónk. Almádi is ide tartozik, egyenlőre próbáljuk kompenzálni a térítési díjak emelésével.A Körösi, a KOSZI, a Tanuszoda és az Újhegyi Közösségi Ház telephelyeket figyelembe véve a távhő tényadata és várható adata:2020-ban 24 300 000 Ft2021-ben 28 000 000 Ft2022.1. félévben: 8 755 000 Ft, október 1-ére várható a tájékoztatás a távhő további áráról.Nagy fogyasztónk a Tanuszoda, melynek kiemelkedő használója a Tankerület. Ide tartozik még az Újhegyi Közösségi Ház. Itt zajlanak a tanfolyamok, melyek jelentős bevételt hoznak. Az ott lakók nem jönnek át a Körösibe, nagyon fontos közösségi hely számukra.
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Papp Zoltán FB elnök:A legutóbbi Testületi Ülésen kérdésére polgármester úr tájékoztatta, hogy jelen tudásunk szerint (ez két hete történt) év végéig nem kell bezárni sem az Újhegyi, sem a Pongrác Közösségi Házakat. Véleménye szerint megoldható lenne, ha a Pongrác Közösségi Ház pl. egy órával később és egy órával előbb zárna. Ez is egy spórolási lehetőség.Győrffy László ügyvezető:Tájékoztatta a kollegákat a rendkívüli helyzetről. Nyomatékosítva felkérte a munkatársakat a hatékony energia-takarékosságra. Félretettünk 1 mFt-ot arra, hogy a közterekben állandóan égő neoncsöveket led-es világításra lecseréljük.A Körösinek az összes telephelyét figyelembe véve a víz- és csatornadíjak tényadata és várható adata: 2020-ban 7 500 000 Ft2021-ben 5 500 000 Ft2022-ben 6 000 000 Ft-nál nem lesz több.
Papp Zoltán FB elnök:Köszöni a beszámolót. Elnök úr szavazásra bocsátja az elhangzottak elfogadását, melyet hozzászólás és észrevétel nélkül a Bizottság három igen szavazattal, szóban és kézfelemeléssel egyhangúlag elfogadja és az Alapítónak elfogadásra javasolja..
60/2022. sz, Határozat
A Felügyelő Bizottság szóban és kézfelemeléssel, három igen szavazattal a Beszámolót egyhangúan 
elfogadja és az Alapítónak elfogadásra javasolja.

A fent leírtakon kívül, egyéb érdemi hozzászólás nem hangzik el. Elnök úr megköszöni a közös munkát és az ülést 18:45 órakor lezárja.
Papp Zoltán FB elnök Győrffy László ügyvezető
FB tag Erdősi Éva FB tag

Papp Lászlóné Sándor Valóra gazdasági vezető Kormány Krisztina jegyzőkönyvvezető
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Körösi Csorna Sándor Kulturális Nonprofit Kft.Budapest, Szent László tér 7-14.H-1105
JEGYZŐKÖNYV

Iktsz.: K-^ /2022.
/ MM JAN 25K C<• A ■ £

....... melléklet az előterjesztéshez

Készült a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság Felügyelő Bizottság ülésén, 2022. december 6-án, 15:00 órakor.
Jelen vannak:Papp Zoltán, a Felügyelő Bizottsági elnökeGál Judit, a Felügyelő Bizottság tagjaErdősi Éva, a Felügyelő Bizottság tagjaVarga Eszter a Társaság könyvvizsgálójaWeeber Tibor alpolgármesterdr. Deák József Sámuel a Társaság ügyvédjeGyőrffy László, a Társaság ügyvezetőjePapp Lászlóné Sándor Valéria, a Társaság gazdasági vezetőjeKormány Krisztina, jegyzőkönyvvezető
Napirendi pontok:

1. Beszámoló a Körösi Nonprofit Kft. 2022. évi számviteli és pénzügyi helyzetéről
Előadó: Papp Lászlóné Sándor Valéria gazdasági vezető

2. Beszámoló és összefoglaló a Körösi Nonprofit Kft. 2022. év szakmai tevékenységéről
Előadó: Győrffy László ügyvezető

3. Beszámoló a Körösi Nonprofit Kft. 2022. évi reklám- és marketing, valamint 4 
terembérleti tevékenységéről
Előadó: Győrffy László ügyvezető

4. Egyebek
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Papp Zoltán FB Elnök:Köszönti a Felügyelő Bizottság ülésén a jelenlévőket Ezt követően megállapítja, hogy a Felügyelő Bizottság három fővel megjelent, a Bizottság határozatképes. Javaslatot tesz, hogy 4. sz. napirendi pont legyen a Felügyelő Bizottság 2022. évi tevékenységének összefoglalója. Ezáltal plusz egy napirendi ponttal egészül ki a Felügyelő Bizottság ülése. Szavazásra bocsátja a napirendi pontok elfogadását, melyet hozzászólás és észrevétel nélkül a Bizottság három igen szavazattal, szóban és kézfelemeléssel egyhangúlag elfogad.
1. Beszámoló a Körösi Nonprofit Kft. 2022. évi számviteli és pénzügyi helyzetéről

Előadó: Papp Lászlóné Sándor Valéria gazdasági vezető

Győrffy László ügyvezető:Az 1. sz. napirendi pont bevezetéseként tájékoztatja a jelenlévőket arról, hogy a jelenlegi energia helyzet hogyan befolyásolta a Körösi működését. A Tanuszoda, Balatonlelle, Balatonalmádi a fűtési szezonra zárva, a Körösi központi épülete, a KOSZI, a Helytörténeti Gyűjtemény temperáló üzemmódban, az Újhegyi Közösségi Ház csökkentett hőmérséklet mellett működnek.Ezzel jelentős megtakarítást értünk el, de így is messze meghaladtuk a költségvetésben tervezett Összeget, hiszen az áramot év elején 26 FT/ kw áron kaptuk, mely az év második felében már 110 Ft/kw- ra emelkedett. A távhő 3 100 Ft/GJ-ról 58 000 Ft-ra változott.A legnagyobb fogyasztó telephelyeink közül a Körösi 300 GJ/hó fogyasztással ( ez biztosítja a 20-22 fokot) 17.500.000 Ft-ba kerülne havonta. A Kőbányai Önkormányzat döntése értelmében a Körösiben temperáló fűtés van max. havi 100 GJ fogyasztással, ami 6.070.000 Ft-ba (az alapdíjjal együtt) kerül. Ez a tervezett 2.200.000 Ft/hó összeghez képest 3.870.000 Ft-tal több. Ezzel 10-15 C fokot tudunk biztosítani. A rendezvényekre, melyekből az ősz folyamán még jelentős bevételhez jutunk, elektromos árammal állítunk elő 18-20 fokot. Ez további havi 603.800 Ft többlet kiadást jelent.Ezek az összegek így is nagyságrendekkel kevesebbek, mintha a megemelkedett távhő árát fizetnénk (45.900.000 FT) és e mellett az intézmény is nyitva tudott maradni. Az ősz folyamán rendkívül jól teljesített a társaság a terembérleti bevételeknél, 8 mFt-tal tudunk hozzájárulni a többletkiadáshoz.Az elmondottak alapján, a Körösi Nonprofit Kft-nek a távhő és áram többletkiadását, összesen nettó 3 hó x 3.870.000 Ft (távhő) ill. 3 hó.x 603.800 Ft (áram) tehát összesen 13.421.400 Ft-ról nyújtotta be kérelmét a Körösi ezen összeg biztosítására az Alapító felé.
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Papp Lászlóné Sándor Valéria gazdasági vezető:Köszönti a jelenlévőket. 2022. november 25-én készült könyvelési adatokból számol be a Felügyelő Bizottságnak.
Egyszüsített éves beszámoló "A" eredménykimutatás terv 2022

1000 HUF 2021.1
2.31 tény

2022.1
2.31 terv

2022.1
1.25 tény Tény/terv

01. Belföldi értékesítés nettó árbevétele 99 673 142 127 147 269 103,61
02. Export értékesítés nettó árbevétele
I. Értékesítés nettó árbevétele 99 673 142 127 147 269 103,61
03. Saját előállítású eszközök aktivált értéke
04. Saját termelésű készletek állományváltozása
II. Aktivált saját teljesítmények értéke 0 0
III. Egyéb bevételek 367 986 447 494 366 771 81,9(

Ebből visszaírt értékvesztés
,05. Anyagköltség 75 956 73 153 77 320 105,7(
06. Igénybevett anyagjellegű szolgáltatások értéke 161 998 212 635 199 773 93,91
07. Egyéb szolgáltatások értéke 3 432 5 734 4211 73,4^
08. Eladott áruk beszerzési értéke
09. Eladott közvetített szolgáltatások értéke 25 763 13 914 24 657 177,21
IV. Anyagjellegű ráfordítások 267 149 305 436 305 961 100,11
10. Bérköltség 140 399 171 590 197 490 115,01
11 Személyi jellegű egyéb kifizetések 10 879 7 021 14 084 200,6(
12 Béljárulékok 24 277 28 328 26 571 93,8(
V. Személyi jellegű ráfordítások 175 555 206 939 238 145 115,Oí
VI. Értékcsökkenési leírás 10 698 21 171 0 0,0(
VII. Egyéb ráfordítások 27 658 56 075 28 477 50,7!

Ebből értékvesztés 2 047
A. ÜZEMI (ÜZLETI) TEVÉKENYSÉG EREDMÉNYE - -13 401 0 -58 543
13 Kapott (járó) osztalék és részesedés

Ebből: kapcsolt vállalkozástól kapott
14 Részesedések értékesítésének árfolyamnyeresége

Ebből: kapcsolt vállalkozástól kapott

15 Befektetett pénzügyi eszközök kamatai, 
árfolyamnyeresége

Ebből kapcsolt vállalkozástól kapott

Papp Zoltán FB elnök:Köszöni a beszámolót. Elnök úr szavazásra bocsátja az elhangzottak elfogadását, melyet hozzászólás és észrevétel nélkül a Bizottság három igen szavazattal, szóban és kézfelemeléssel egyhangúlag elfogadja és az Alapítónak elfogadásra javasolja..
61/2022. sz. Határozat
A Felügyelő Bizottság szóban és kézfelemeléssel, három igen szavazattal a Beszámolót 
egyhangúan elfogadja és az Alapítónak elfogadásra javasolja.
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2. Beszámoló és összefoglaló a Körösi Nonprofit Kft. 2022. év szakmai tevékenységéről
Előadó: Győrffy László ügyvezető

Az idei programok ősztől sikeresebben indultak a tavasziakhoz képest. A terveink hiánytalanul sikerültek sőt, ki is egészültek a PikNik mozi sorozatunkkal, kiszebáb égetéssel, Maci Nappal, melyek költségkímélő, sikeres rendezvények voltak. Az ukrán menekültek fogadása és ellátása váratlanul ért minket. A Helytörténeti Gyűjteményt bevontunk programjaink közé. Elmondhatjuk, hogy budapesti szinten egyedülálló az ott folyó szakmai tevékenység. Sikeres új programként jelenítettük meg az Óhegy utcai séta sorozatunkat, melyből bevételünk is lett. Elkezdtünk dolgozni á Kőbánya 150 éves című eseményre. Itt talán megvalósíthatjuk régi álmunkat, hogy ajándékboltot nyithatunk, ahol értékesíthetünk kőbányai kiadványokat, emléktárgyakat. Az I. Kőbányai Filmszemle is újdonság a programjaink között. 17 pályázat érkezett be, a díjátadó december 18-án lesz. A Körösi Kulturális Központ nyilvános versfilm-pályázatot hirdet a Petőfi-emlékév alkalmából. Olyan amatőr filmek, rövidfilmek, klipek elkészítését várjuk, melyek sajátosan megteremtett képi világa, hangulata megfelelően illusztrálja Petőfi Sándor valamelyik tetszőlegesen kiválasztott és a filmen is felhangzó, vagy feliratozott verssorait, költeményét vagy költeményeit. A film látványelemeinél semmiféle megkötést nem szabunk, így az élőszereplős, rajzfilmes, számítógéppel készült videókat egyaránt befogadjuk. A film készülhet kamerával, okostelefonnal vagy számítógéppel is. Jogtiszta aláfestő zene használata megengedett. A film időtartama maximum 2 perc lehet. Az értékelési szempontok között nagy hangsúlyt fektetünk a kreativitásra, a különleges technikai megoldásokra, a vers tartalmának és képi megjelenítésének összhangjára, valamint a kép- és hangminőségre.
Beküldési határidő: 2023. január 1., Petőfi Sándor születésének 200. évfordulóján.Eredményhirdetés 2023. január 22., a magyar kultúra napjánAz Újhegyi Közösségi Ház zavartalanul működik és jól teljesít. Esküvőknek is kiváló helyszín, melyek jelentős bevételt hoznak. Fenntartása gazdaságos, pénzügyileg sikeresnek mondható ez az év Újhegyen is.A Tanuszoda a pandémia után nehezen, de mégis beindult. Jelenleg az energiatakarékosság miatt nem üzemeltetjük. Elnök úr érdeklődik, mikorra tervezzük a Tanuszoda megnyitását, ügyvezető úr elmondja, jelenleg zajlik a medence fóliázása, mely elkészül 2023. március elejére.

Papp Zoltán FB elnök:Köszöni a beszámolót. Elnök úr szavazásra bocsátja az elhangzottak elfogadását, melyet hozzászólás és észrevétel nélkül a Bizottság három igen szavazattal, szóban és kézfelemeléssel egyhangúlag elfogadja és az Alapítónak elfogadásra javasolja..
62/2022. sz. Határozat
A Felügyelő Bizottság szóban és kézfelemeléssel, három igen szavazattal a Beszámolót 
egyhangúan elfogadja és az Alapítónak elfogadásra javasolja.
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3. Beszámoló a Körösi Nonprofit Kft. 2022. évi reklám- és marketing, valamint a 
terembérleti tevékenységéről 
Előadó: Győrffy László ügyvezető

A Jegy x 1 jegyértékesítő rendszer szolgáltatásait vesszük már igénybe. Ez egy fiatal, de dinamikusan fejlődő cég, amely hatékonyan segíti elő a programjainkra történő jegyeladást. Honlapunk és Facebook oldalunk látogatottsága folyamatosan növekszik. Facebook oldalunknak közel 8000 követője van már. Folyamatos hirdetéseink is hozzájárulnak a hatékony működéshez. Több, mint 50 db busz- és villamosmegállóban kihelyezett AO-ás hirdetőhelyet/táblát kaptunk, melyeken az önkormányzati és a saját programjainkat hirdethetjük.A terembérleti bevételeknél hozni tudtuk a tervet. Az ezzel a területtel megbízott új munkatárs a versenyszférában dolgozott. Tárgyaló és üzletkötői képessége kiváló. Jelenleg együtt dolgozunk vele a jövő évi árak emelésében annak fényében, hogy a jó üzleti kapcsolatot meg tudjuk őrizni eddigi partnereinkkel is. Színháztermünk technikailag a mai piacon versenyképes.Weeber Tibor alpolgármester úr kérdésére elmondja még, hogy év végéig színháztermünk már telt házzal üzemel, újabb programot nem tudunk idei évre már befogadni.
Papp Zoltán FB elnök:Köszöni a beszámolót. Elnök úr szavazásra bocsátja az elhangzottak elfogadását, melyet hozzászólás és észrevétel nélkül a Bizottság három igen szavazattal, szóban és kézfelemeléssel egyhangúlag elfogadja és az Alapítónak elfogadásra javasolja..
63/2022. sz. Határozat
A Felügyelő Bizottság szóban és kézfelemeléssel, három igen szavazattal a Beszámolót 
egyhangúan elfogadja és az Alapítónak elfogadásra javasolja.

4. A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. Felügyelő Bizottságának 2022. évi 
munkájának összefoglalója

Előadó: Papp Zoltán a Felügyelő Bizottság elnöke

A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. (a továbbiakban: Társaság) Felügyelő Bizottsága ügyrendjének és munkatervének megfelelően a Képviselő-testület felhatalmazása alapján gyakorol felügyeletet a Társaság tevékenysége felett, és ennek érdekében rendszeresen ülésezik.
A Felügyelő Bizottság a 2022. évben öt alkalommal ülésezett, mindegyik alkalommal határozatképes volt. Az üléseken, a bizottság tagjain kívül részt vett a Társaság ügyvezetője, a gazdasági vezető, a Társaság jogi képviseletét ellátó ügyvédi iroda képviselője, a Társaság Könyvvizsgálója, és a jegyzőkönyv vezetésével megbízott alkalmazott.
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1. A Felügyelő Bizottság a 2022. március 1-i ülésén Papp Lászlóné Sándor Valéria gazdasági vezető tájékoztatta a bizottságot a 2020. évi pénzügyi gazdálkodásról. Győrffy László ügyvezető beszámolt a koronavírus járványhelyzet társaságra gyakorolt gazdasági és egyéb hatásairól, valamint Papp Lászlóné Sándor Valéria gazdasági vezetővel együtt tájékoztatta a bizottságot az Állami Számvevőszék vizsgálatáról. A Bizottság megtárgyalta és elfogadta a Felügyelő Bizottság 2021. évi munkatervét.
2 A Felügyelő Bizottság a 2022. április 12-i ülésén megtárgyalta és szavazásra bocsájtotta a Társaság 2021. évi számviteli és szakmai beszámolóját, a 2022 évi Üzleti tervét, a 2021. évi Könyvvizsgálói Beszámolóját, valamint az ügyvezető önértékelését.
3. A Felügyelő Bizottság 2022. június 7-i ülésén meghallgatta Győrffy László ügyvezető tájékoztatóját az Alapító megbízásából szervezendő nyári nagyrendezvények terveiről (pl. Szent László napok, Blues fesztivál, Rendvédelmi nap, stb.j. Papp Lászlóné Sándor Valéria gazdasági vezető tájékoztatót tartott a társaság 2022 I. negyedévi bevételeinek és kiadásainak alakulásáról. Győrffy László ügyvezető beszámolt a balatonlellei táborban elhelyezett ukrajnai menekültek helyzetéről.
4. A Felügyelő Bizottság 2022. szeptember 27-i ülésén ügyvezető úr, beszámolóját hallgattuk meg, egyrészt az alapító megbízásából szervezett 2022. évi nyári nagyrendezvényekről, másrészt előzetes tájékoztatást adott a szervezendő őszi-téli nagyrendezvényekről. Papp Lászlóné Sándor Valéria gazdasági vezető tájékoztatót tartott a társaság 2022. I. félévi gazdálkodásáról, valamint a Körösi Nonprofit Kft 2022 szeptember havi és az azt követő időszak közmű szolgáltatók felé történő kiadások várható kalkulásáról.
5. A 2022. december 6.-i ülésünkön meghallgattuk Papp Lászlóné Sándor Valéria gazdasági vezető beszámolóját a társaság 2022 évi számviteli és pénzügyi helyzetéről. Győrffy László ügyvezető úr beszámolót és összefoglalót tartott a Körösi Nonprofit Kft. 2022 évi szakmai tevékenységéről, ezen túl pedig tájékoztatta a bizottságot a társaság 2022. évi reklám- és marketing, valamint terembérleti tevékenységéről. Végül Papp Zoltán, a Felügyelő Bizottság elnöke összefoglalta a bizottság 2022 évi tevékenységét.
6. A fentieken kívül a bizottság minden ülésén folyamatos tájékoztatást kapott Dr. Deák Józseftől, a társaság ügyvédjétől, a folyamatban lévő jogi eljárások aktuális állásáról.
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Elnök úr szavazásra bocsátja az elhangzottak elfogadását, melyet hozzászólás és észrevétel nélkül a Bizottság három igen szavazattal, szóban és kézfelemeléssel egyhangúlag elfogadja és az Alapítónak elfogadásra javasolja..
64/2022. sz. Határozat
A Felügyelő Bizottság szóban és kézfelemeléssel, három igen szavazattal a Beszámolót 
egyhangúan elfogadja és az Alapítónak elfogadásra javasolja.

5. Egyebek

Dr. Deák József Sámuel, a Társaság ügyvédje:Köszönti a jelenlévőket. Tájékoztatást tart a jelenleg folyamatban lévő jogi eljárásról. 2021. november 2-ától 6-áig tartó időszakra megkötött a Társaság egy Terembérleti Szerződést. A bérlő többszöri felszólításra sem fizette ki a bérleti díjat, mely 1 800 000 Ft-nak felel meg. A jogi eljárás folyamatban van, ezügyben új fejleményről jelenleg nem tud beszámolni.
Papp Zoltán FB elnök:Összeállította a 2023, évi Felügyelő Bizottsági ülések időpontjait, melyeket a 2023. évi Munkatervben ismerteti majd.Az első ülést 2023. február 28-ára tűzi ki. A fent leírtakon kívül, egyéb érdemi hozzászólás nem hangzik el. Elnök úr megköszöni a közös munkát és az ülést 16:15 órakor lezárja.

Papp Zoltán FB elnök
(Tál (IlditFB tag

Győrffy László ügyvezető
Erdősi ÉvaFB tag

Papp Lászlóné Sándor Valéra gazdasági vezető Kormány Krisztina jegyzőkönyvvezető
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